
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
10.07.2019                            № 18 
 

На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Бєлов  
Бугайов 

М.Д. 
В.М. 

Варава 
Гудзь 
Клітко 
Кочур 
Острянський 
Румянцев 
Снаговський 

М.В. 
В.В. 
Н.В. 
Л.В. 
В.В. 
О.В. 
О.О. 

Тарасовський 
Чайка 
Чепур 
Шикеринець 

І.М. 
Т.Г. 
О.О. 
І.С. 

  
Запрошені: директор ТОВ „СПКЗ“ Яковлєв В.В., гр. Журавель Р.С. 
  
          Бугайов В.М. запитав: чому не обговорювалися питання на засіданні 
виконкому міської ради   про схвалення  проекту   рішення „Про внесення змін 
до бюджету міської  об’єднаної територіальної громади на 2019 рік“ та 
створення комунального підприємства „Агенція розвитку Пирятинської міської 
ОТГ“. Вніс пропозицію обговорити ці питання. 
           Міський голова Рябоконь О.П. запропонував розпочати засідання 
виконкому та розглянути 21 питання порядку денного.  
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0.  
 



Порядок  денний: 
 
1.  Про     хід    виконання       Плану      місцевого    економічного   розвитку  

Пирятинської міської ОТГ на 2019-2020 роки за  перше півріччя 2019 року. 
 

2.  Про    склад      координаційної    ради   з  питань громадського бюджету 
Пирятинської міської об’єднаної територіальної громади. 
 

3.  Про   надання  матеріальної  допомоги  гр. Даценку І.Ю.   на   поховання. 
 

          4. Про    надання     матеріальної     допомоги  гр. Порядинському С.Ю.    на  
поховання. 
 
          5. Про    стан      відвідування     членами   виконкому  засідань виконавчого 
комітету Пирятинської міської ради впродовж першого півріччя 2019 року. 
 
          6. Про        надання    роз’яснень     щодо    формування   штатного  розпису  
Пирятинської публічної бібліотеки. 
 
          7. Про встановлення дорожніх знаків та нанесення дорожньої розмітки на 
вулицях м.Пирятин. 
             
          8. Про демонтаж будівлі колишньої пральні по вул.Полтавська, 8А  в 
м.Пирятин. 
 
          9. Про     внесення змін до рішення виконкому міської ради від 15.03.2019 
№ 102 „Про взяття гр.Алехна І.В. на квартирний облік при виконкомі міської 
ради“. 
 
           10. Про взяття гр.Кірсанова Ю.А. на квартирний облік при  виконкомі 
міської ради. 
 
           11. Про впорядкування адреси та нумерацію квартири  в житловому 
будинку по вул.8 Березня, 28 в м.Пирятин. 
 
           12. Про присвоєння адреси  земельній ділянці для дачного будівництва 
гр.Сенчила В.В. по вул.Мирного П. в с.Замостище Пирятинського району. 
 
           13. Про відмову ФОП Педченку В.В. на розміщення рекламних засобів на 
електроопорах по центральних вулицях у м.Пирятин. 
           
          14. Про видачу гр. Журавлю Р.С. містобудівних умов та обмежень 
забудови земельної ділянки на реконструкцію гаража по вул.Абаканська,10А в 
м.Пирятин. 
 



          15. Про видачу ТОВ „СПКЗ“ містобудівних умов та обмежень забудови 
земельної ділянки на будівництво зернового складу по вул.Завокзальна, 66 в 
м.Пирятин. 
            
           16. Про затвердження робочого проекту „Капітальний ремонт головного 
фасаду Центру дитячої та юнацької творчості по вул.Пушкіна, 33в м.Пирятин 
Полтавської області“. 
 
           17. Про затвердження робочого проекту „Будівництво тротуару по 
вул.Харківська в м.Пирятин Полтавської області“. 
 
          18. Про затвердження робочого проекту „Реконструкція та впровадження 
енергозберігаючих та енергоефективних технологій Опорного закладу 
Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ ст. № 6, що знаходиться за адресою: 
вул. Центральна, 1 в с. Олександрівка, Пирятинського району, Полтавської 
області“. 
                                    
          19.  Про напрацювання конкурсних пропозицій з розташування тимчасових 
споруд - зупинкових комплексів на території м.Пирятин. 

 
20. Про надання пояснень щодо розгляду  проекту   рішення „Про внесення 

змін до бюджету міської  об’єднаної територіальної громади на 2019 рік“ на 
засіданні виконавчого комітету міської ради. 

 
    21. Про створення комунального підприємства „Агенція розвитку 

Пирятинської міської ОТГ“. 
 
До засідання приєдналася Клітко Н.В. 

 
1. СЛУХАЛИ: 

 Солдатову І.В.,   начальника  управління економіки виконкому міської ради,  
яка проінформувала про хід    виконання       Плану      місцевого    економічного   
розвитку    Пирятинської   міської ОТГ на 2019-2020 роки за  перше півріччя 
2019 року. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
           Бугайов В.М. зауважив, що місцевий розвиток по нашому регіону - 
складне питання. Запитав: скільки подано проектів?   

Солдатова І.В. відповіла, що підприємцями розроблено  3 проекти - з 
перероблення амаранту, жита  та сої.  Сфера дії проектів спрямована на розвиток 
агропромислового комплексу, як і передбачено Планом місцевого    
економічного   розвитку Пирятинської міської ОТГ на 2019-2020 роки, 
підготовленого в рамках Ініціативи ЄС „Мери за економічне зростання“.  
Враховуючи, що План схвалено експертами Світового банку, і він передбачає 
підтримку саме сектора АПК, він не підлягає коригуванню. Якщо ми будемо 



дотримуватися усіх вимог, в нас є можливість впровадити  та реалізувати 
проекти  в міській ОТГ з  використанням позабюджетних коштів, які надає 
Світовий банк. 

В   обговоренні  питання взяли участь Шикеринець І.С.,  Гудзь В.В. 
          У підсумку обговорення Рябоконь О.П.  запропонував прийняти рішення в 
цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  
 

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника   управління  економіки виконкому міської ради 

Солдатової І.В. узяти до відома.  
2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 246 додається). 
 
Засідання залишив Чепур О.О. 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю.,      начальника    фінансового   управління   міської  ради,     яка   
проінформувала про склад  координаційної  ради  з  питань громадського 
бюджету Пирятинської міської об’єднаної територіальної громади. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
  Шикеринець І.С. зауважив, що у Пирятинській міській ОТГ склад 
координаційної ради є демократичний та відкритий; відсоток представників 
органів виконавчої влади та органів самоврядування у раді є  найменшим в 
порівнянні з іншими ОТГ. Голова  Координаційної ради - представник 
громадськості, структура працює продуктивно та ефективно.  
           В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Острянський В.В. 
           У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди С.Ю. 
узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 247 додається). 
 
До засідання приєднався Чепур О.О. 



3. СЛУХАЛИ: 
Колос А.В., головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  міської         

ради,      яка       проінформувала      про     надання    матеріальної     допомоги  
гр. Даценку І.Ю.   на   поховання. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бєлов М.Д., Чайка Т.Г. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  в 

цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:      „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                       „проти“ – 0 осіб; 
                       „утримались“ – 0 осіб.  
 
ВИРІШИЛИ: 
 1. Інформацію головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  
міської ради Колос А.В. узяти до відома.  
 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 248 додається). 
 

4. СЛУХАЛИ: 
Колос А.В., головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  міської         

ради,         яка        проінформувала      про   надання     матеріальної     допомоги  
гр. Порядинському С.Ю.  на поховання. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Гудзь В.В., Тарасовський І.М. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  в 

цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
                  „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію головного спеціаліста із соціальних питань виконкому  
міської ради Колос А.В. узяти до відома.  

 2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 249 додається). 
 

5. СЛУХАЛИ: 
Нестерець Т.Д.,   начальника    загального      відділу    та    інформаційного  

забезпечення виконкому міської ради, яка проінформувала про стан відвідування 
членами виконкому засідань виконавчого комітету Пирятинської міської ради 
впродовж першого півріччя 2019 року. 



ВИСТУПИЛИ: 
В   обговоренні  питання  взяли  участь  Кочур Л.В., Чайка Т.Г. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  в 

цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:      „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                        „проти“ – 0 осіб; 
                        „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 
         1. Інформацію  начальника      загального       відділу    та     інформаційного  
забезпечення виконкому міської ради Нестерець Т.Д. узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 250 додається). 
 
Засідання  залишив Варава М.В. 
 
6. СЛУХАЛИ: 

  Половку Н.В., головного спеціаліста відділу культури і туризму міської 
ради, яка проінформувала  про   надання роз’яснень щодо формування штатного 
розпису  Пирятинської публічної бібліотеки. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Шикеринець І.С., 
Румянцев О.В. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував на наступному 
засіданні виконкому розглянути та прийняти рішення про внесення змін до 
штатного розпису  Пирятинської публічної бібліотеки.  

 
7. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
встановлення дорожніх знаків та нанесення дорожньої розмітки на вулицях 
м.Пирятин. 

             
ВИСТУПИЛИ: 

Бугайов В.М. сказав, що він погоджується  з поновленням   горизонтальної 
дорожньої розмітки по вул. Єлени, але проти встановлення „лежачих 
поліцейських“. Запропонував виключити з рішення виконкому міської ради  - 
пункт який містить вимогу  щодо встановлення „лежачих поліцейських“ .  

Рябоконь О.П. вніс пропозицію питання щодо встановлення  дорожніх 
знаків по вул. Соборна  повернути  на доопрацювання комісії з безпеки 
дорожнього руху при виконкомі міської ради. 

 В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Острянський В.В., 
Гудзь В.В., Шикеринець І.С. 



У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення з 
врахуванням зауважень та пропозицій. 

 
ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 

                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 251 додається). 
 
До засідання приєднався Варава М.В. 
 
8. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
демонтаж будівлі колишньої пральні по вул.Полтавська, 8А  в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

Кудрявцев О.О., головний спеціаліст юридичного відділу виконкому 
міської ради, пояснив, що земельна ділянка перебуває у комунальній власності, 
власник будівлі впродовж багатьох років не сплачував орендну плату за її 
користування, власник помер, спадкоємці не відомі. 

 Рябоконь О.П. доручив начальнику відділу із земельних та екологічних 
питань виконкому міської ради Стаднику Є.В. підготувати  розрахунок 
заборгованості   недоотриманих коштів до бюджету від оренди земельної 
ділянки під даною спорудою  відповідно до нормативно-грошової оцінки.  

В обговоренні питання взяли участь Чепур О.О., Гудзь В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 252 додається). 
 



9. СЛУХАЛИ: 
Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-

комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
внесення змін до рішення виконкому міської ради від 15.03.2019 № 102 „Про 
взяття гр.Алехна І.В. на квартирний облік при виконкомі міської ради“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Шикеринець І.С.,  Гудзь В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 253 додається). 
 
10. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
взяття гр.Кірсанова Ю.А. на квартирний облік при  виконкомі міської ради. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бєлов М.Д., Снаговський О.О. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 254 додається). 
 
 
 



11. СЛУХАЛИ: 
Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-

комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
впорядкування     адреси   та   нумерацію квартири  в житловому будинку по 
вул.8 Березня, 28 в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Чайка Т.Г., Варава М.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 255 додається). 
 
12. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала 
присвоєння адреси  земельній ділянці для дачного будівництва гр.Сенчила В.В. 
по вул.Мирного П. в с.Замостище Пирятинського району. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Тарасовський І.М., Румянцев О.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 256 додається). 
 
 



13. СЛУХАЛИ: 
Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-

комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
відмову ФОП Педченку В.В. на розміщення рекламних засобів на електроопорах 
по центральних вулицях у м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Чепур О.О., Гудзь В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 257 додається). 
 
14. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
видачу гр. Журавлю Р.С. містобудівних умов та обмежень забудови земельної 
ділянки на реконструкцію гаража по вул.Абаканська,10А в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев О.В., Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 258 додається). 
 
 



15. СЛУХАЛИ: 
Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-

комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
видачу ТОВ „СПКЗ“ містобудівних умов та обмежень забудови земельної 
ділянки на будівництво зернового складу по вул.Завокзальна, 66 в м.Пирятин. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Румянцев О.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 259 додається). 
 
16. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
затвердження робочого проекту „Капітальний ремонт головного фасаду Центру 
дитячої та юнацької творчості по вул.Пушкіна, 33 в м.Пирятин Полтавської 
області“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев О.В., Гудзь В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (14 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 260 додається). 
 



Засідання залишив Снаговський О.О. 
 
17. СЛУХАЛИ: 
          Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
затвердження робочого проекту „Будівництво тротуару по вул.Харківська в 
м.Пирятин Полтавської області“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев В.О., Бугайов В.М.  
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
ВИРІШИЛИ: 

 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 261 додається). 
 
18. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
затвердження робочого проекту „Реконструкція та впровадження 
енергозберігаючих та енергоефективних технологій Опорного закладу 
Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ ст. № 6, що знаходиться за адресою: 
вул. Центральна, 1 в с. Олександрівка, Пирятинського району, Полтавської 
області“. 
 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Чайка Т.Г., Бєлов М.Д. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 

цілому. 
 

ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 
                         „проти“ – 0 осіб; 
                         „утримались“ – 0 осіб.  

 
 
 
 



ВИРІШИЛИ: 
 1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради  Зергані М.І. узяти 
до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 262 додається). 
 
19. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала про 
напрацювання конкурсних пропозицій з розташування тимчасових споруд - 
зупинкових комплексів на території м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 
           Рябоконь О.П. зазначив, що облаштування зупинкових комплексів на 
території м.Пирятин – є покращенням естетичного вигляду існуючих автобусних 
зупинок та благоустрою вулиць міста, безпеки дорожнього руху, створення 
комфортного середовища в місті для очікування пасажирів громадського 
транспорту та можливість приватному бізнесу розвиватися. На даний час 
залишилося визначити умови конкурсу  та критерії відбору. 

Гудзь В.В.  вніс пропозицію при будівництві зупинок   врахувати доступ 
осіб з обмеженими можливостями. 
           В обговоренні питання взяли участь Варава М.В., Бугайов В.М., 
Шикеринець І.С., Кочур Л.В. 
           У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення в 
цілому. 
 
ГОЛОСУВАЛИ:           „за“ – „одноголосно“ (13 осіб); 
              „проти“ – 0 осіб; 
              „утримались“ – 0 осіб.  
 
ВИРІШИЛИ: 
 1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради узяти Варави М.В.  до відома. 
          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 263 додається). 
 
20. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю.,      начальника    фінансового   управління   міської  ради,     яка   
надала пояснення щодо розгляду  проекту   рішення „Про внесення змін до 
бюджету міської  об’єднаної територіальної громади на 2019 рік“ на засіданні 
виконавчого комітету міської ради. 
 
 
 



ВИСТУПИЛИ: 
 В обговоренні   питання взяли участь Шикеринець І.С., Кочур Л.В. та 
Чайка Т.Г., які підтвердили, що проект рішення сесії був розглянутий на 
засіданні виконкому міської ради в травні місяці поточного року , оскільки 
готувався на чергову сесію міської ради. 

У підсумку обговорення Рябоконь ОП. запропонував прийняти рішення  з 
врахуванням доповнень. 

 
 21. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В.,   начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про створення комунального підприємства „Агенція 
розвитку Пирятинської міської ОТГ“.   
 
ВИСТУПИЛИ: 

Бугайов В.М. запитав: чому це питання не розглядалося на засіданні 
виконавчого комітету і коли це підприємство буде зареєстровано. 

Солдатова І.В. відповіла,  відповідно до чинного законодавства  це питання 
не потребувало розгляду на засіданні виконкому, оскільки воно питання 
відноситься до компетенції депутатів міської ради. Метою роботи комунального 
підприємства є створення умов для сталого розвитку населених пунктів 
Пирятинської міської ОТГ, зміцнення економічного потенціалу, підвищення 
інвестиційної привабливості та залучення зовнішнього фінансування. Саме  
залучення позабюджетних коштів у розвиток громади і є ключовим питанням у 
створенні агенції. Зазначила, що на даний час підприємство  не здійснюватиме 
реєстраційних дій, адже спочатку потрібно підготувати належні умови праці для 
майбутніх спеціалістів та провести ряд організаційних заходів. Однією з  умов  
взяття участі у  конкурсі, який в найближчий час буде оголошено Ініціативою 
ЄС „Мери за економічне зростання“,  є безумовне виконання усіх заходів Плану 
Місцевого економічного розвитку за перше півріччя цього року, одним із таких 
заходів є  прийняття рішення про створення Агенції. 

В   обговоренні   питання взяли участь Шикеринець І.С.,  Чайка Т.Г. 
 
 
 

Міський голова                                                                        О.П.Рябоконь      
 
 
Секретар виконкому міської ради       Л.В.Кочур 
 
 
Протокол вела 
начальник загального відділу  
та інформаційного забезпечення 
виконкому міської ради                  Т.Д.Нестерець 


